



Flexible  
Industriemesstechnik  
GmbH

FLEXIM Flexible Industriemesstechnik GmbH  
Wolfener Str. 36 · D-12681 Berlin

LLC "EMC Triada"  
Moskovskiy ave, 199-b, office 418-b  
Kharkov, 61037  
Ukraine

Berlin, 2015-01-01

**Manufacturer Authorisation  
Document No.: 2015-21-01-2 /GR**

To whom it may concern:

We, FLEXIM, Flexible Industriemeßtechnik GmbH, having factories and headquarters at Wolfener Str. 36, D-12681 Berlin (Germany) hereby authorize the above mentioned company, herein called distributor, to work as distributor in Ukraine hereinafter called territory.

The distributor will take care of the sales, after sales service as well as bidding projects held in this territory. The distributor is authorized to quote and negotiate the goods with the brand FLUXUS® ADM Ultrasonic Flow meters in the territory. Mentioned brand is distributed via our distributor inside the territory, no direct sales through the FLEXIM headquarter.

FLEXIM guarantee full support for all associated mechanisms like repair and service for equipment returned by the distributor to the factory,

This document is valid from 01.01.2015 till 31.12.2015 and will be revised and renewed after end of validity.

FLEXIM GmbH



Georg Rockel  
Regional Sales Manager FSU





Flexible  
Industriemesstechnik  
GmbH

FLEXIM Flexible Industriemesstechnik GmbH  
Wolfener Str. 36 · D-12681 Berlin

ООО "ИПП ТРИАДА"  
просп. Московский, 199-б, б-оф.418-б  
г. Харьков 61037,  
Украина

Берлин, 2015-01-01

### Согласие производителя Номер документа: 2015-21-01 /GR

Всем, кого это касается

Мы, компания FLEXIM Flexible Industriemesstechnik GmbH, адрес центрального офиса и завода Wolfener Str. 36, D-12681 Berlin, Германия, настоящим даем вышеуказанному предприятию, в дальнейшем "дистрибьютор", согласие действовать в качестве нашего дистрибьютора на территории Украины, в дальнейшем "территория".

Дистрибьютор обеспечивает продажу, послепродажное обслуживание и проведение торгов на территории. Дистрибьютор имеет право предлагать цены и вести переговоры о продаже ультразвуковых расходомеров марки FLUXUS® ADM на территории. Упомянутая марка продается на территории только через дистрибьютора, без прямой продажи через центральный офис компании FLEXIM.

Компания FLEXIM гарантирует полную поддержку при всех процессах, связанных с продажами, например, при ремонте и обслуживании приборов, отправленных дистрибьютором назад на завод.

Настоящий документ действителен с 12.01.2015 до 31.12.2015, и по истечению срока действия будет проверен и продлен.

FLEXIM GmbH



Georg Rockel (Георг Рокель)  
Региональный менеджер продаж FSU

